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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Απόσπασµα της 

Αριθµ. Συνεδρίασης:   15 / 23-10-2019

Αριθµ. Απόφασης:       681 / 2019

 
ΘΕΜΑ:Ενηµέρωση-Συζήτηση-Λήψη  απόφασης  για  την  αντιµετώπιση  του

µεταναστευτικού προβλήµατος στις Σέρρες – Έκδοση ψηφίσµατος. 

        Στις Σέρρες και στο ∆ιοικητήριο, σήµερα την 23η του µηνός ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ του
έτους 2019, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 19:00 συνεδρίασε το ∆ηµοτικό
Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ. 15/17-10-2019 έγγραφη πρόσκληση του
Προέδρου  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου,  που  επιδόθηκε  σε  όλους  τους  ∆ηµοτικούς
Συµβούλους,  σύµφωνα  µε  τις  διατάξεις  του  άρθρου  74  του  Ν.  4555/2018 (ΦΕΚ
133/19-07-2018 τ.Α’) «Πρόγραµµα Κλεισθένης I». 
  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της
παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου ότι σε σύνολο 41 ∆ηµοτικών
Συµβούλων, παρόντες ήταν 40, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Κατιρτζόγλου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Μιχτσόγλου ∆ηµήτριος 
Γάτσιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Μπουρβάνης Ζαχαρίας
Μερετούδης ∆ηµήτριος (Γραµµατέας ∆.Σ.) Νυχτοπάτης Γεώργιος

Παλάζη - Τσοχατζίδη Χρυσάνθη
Γάτσιος Ιωάννης Πάνου Σωτηρία
Γεωργούλας Αντώνιος Παπαβασιλείου Βασίλειος
Γκότσης Ηλίας Παπαφωτίου Αριάδνη
∆εσποτίδης Ιωάννης Ρίζος Σάββας
∆ινάκης Κωνσταντίνος Σιαµάγκας ∆ηµήτριος
∆ούκας Γεώργιος Ταΐρης Γεώργιος
∆ρίγκα Χρυσούλα Τερζής Βασίλειος
Ηλιοπούλου Σταλακτή Τουρτούρας Ιωάννης
Ιλανίδου - Βίλλιου ∆έσποινα Φαρµάκης Παύλος
Καδής Γεώργιος
Καλώτα Παναγιώτα

Φωτιάδης Γεώργιος
Φωτιάδης Στέφανος

Καρακολίδης Παναγιώτης Χαλκιόπουλος Αλέξανδρος
Καρασουλτάνη -  Σιάκκα Χρυσούλα Χαραλαµπίδου Παρθένα
Καρυπίδης Παύλος Χατζηδηµητρίου Ιωάννης
Ματθαίου Γεώργιος Χράπας Παντελής 
Μητλιάγκα Βαρβάρα Χρυσανθίδης Βασίλειος
Μισιρλής Σπυρίδων
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ΑΠΟΝΤΕΣ: Αραµπατζής Θεόδωρος.

   Οι Πρόεδροι των Συµβουλίων των Τοπικών και ∆ηµοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν
σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 74 του Ν.  4555/2018 και  παρών
ήταν µόνο ο κ. Σιαπαρδάνης Κωνσταντίνος.
  Ο  Πρόεδρος  του  ∆.Σ.,  µετά την  διαπίστωση απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη του
∆ηµοτικού  Συµβουλίου,  στην  οποία  ήταν  παρών  ο  ∆ήµαρχος  κ.  Χρυσάφης
Αλέξανδρος, που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 74 του Ν.
4555/2018.   

• Οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.:

-  Νυχτοπάτης  Γεώργιος,  αποχώρησε  κατά  τη  διάρκεια  συζήτησης  του  εκτός
ηµερήσιας διάταξης θέµατος και επανήλθε µετά την ολοκλήρωση αυτού.
- Καλώτα Παναγιώτα και Τερζής Βασίλειος, αποχώρησαν µετά την ολοκλήρωση του
17ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

       Στην παραπάνω συνεδρίαση, πριν από τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης, ο κ.
Πρόεδρος  κάλεσε  το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο  πριν  τη  συζήτηση  των  θεµάτων  της
ηµερήσιας διάταξης, µε τη διαδικασία της παρ. 7 του άρθρου 74 του Ν. 4555/2018 να
συζητήσει  το εκτός  ηµερήσιας  διάταξης  θέµα,  περί:  «Ενηµέρωση-Συζήτηση-Λήψη
απόφασης για την αντιµετώπιση του µεταναστευτικού προβλήµατος στις  Σέρρες –
Έκδοση ψηφίσµατος». 
 
      Το ∆.Σ. αφού είδε τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 74 του Ν. 4555/2018,
δέχτηκε να συζητηθεί το θέµα εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ.  ∆ήµαρχο, ο οποίος µε
αφορµή την πρόσφατη άφιξη, χωρίς προηγούµενη ενηµέρωση, προσφύγων τόνισε ότι
πρέπει  να  πάρουµε  σήµερα  αποφάσεις  που  θα  είναι  σηµαντικές  για  το  µέλλον.
Συνεχίζοντας υπενθύµισε στο σώµα ότι υπάρχουν δύο δοµές ,και µάλιστα η δεύτερη
ολοκληρώθηκε  το  καλοκαίρι,  µε  930  παράνοµους  µετανάστες  ενώ  άλλοι  105
µετανάστες φιλοξενούνται σε ξενοδοχεία του δήµου.
Ενηµέρωσε στη συνέχεια ότι  υπήρχε σχεδιασµός για δηµιουργία και τρίτης δοµής

δίπλα στις υφιστάµενες γεγονός το οποίο καταγγέλθηκε. Άµεσα ήρθαµε σε επαφή µε

τον Γενικό Γραµµατέα υποδοχής µεταναστών κ.Λογοθέτη και αποστείλαµε επιστολή

στους κκ Χρυσοχοϊδη και Κουµουτσάκο διαµαρτυρόµενοι για την απροειδοποίητη

έλευση προσφύγων στο ∆ήµο µας. Ακολούθως τόνισε ότι ο τόπος µας σηκώνει µε το

παραπάνω το βάρος  των µεταναστευτικών ροών,  ενώ αποφασίζουν για µας  χωρίς

εµάς.  Αφού  επεσήµανε  ότι  πλήττεται  βάναυσα  η  ισοκατανοµή  των  µεταναστών

πρότεινε να βγούµε από το τέλµα της µοιρολατρίας µε την έκδοση ψηφίσµατος που

να εκφράζει το µέσο πολίτη, να προχωρήσουµε στην σύγκλιση όλης της πολιτικής

ηγεσίας  του  Νοµού  σε  σύσκεψη,  να  προγραµµατιστεί  άµεσα  συνάντηση  µε  τους

αρµόδιους υπουργούς στην Αθήνα και να γίνει ενηµέρωση των πολιτών. Κλείνοντας

αφού  ζήτησε  να  µην  αποτελέσει  το  θέµα  πεδίο  αντιπαράθεσης  ανάγνωσε  το

παρακάτω ψήφισµα-πρόταση: 
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         <<  Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο  Σερρών  εκφράζει  την  ρητή,  απόλυτα

κατηγορηµατική  και  αδιαπραγµάτευτα  κάθετη  ατνίρρησή  του  σε  κάθε  απόφαση

εγκατάστασης επιπλέον προσφύγων και παράνοµων µεταναστών στον ∆ήµο Σερρών.

Ο  ∆ήµος  µας  και  η  Περιφερειακή  ενότητα  Σερρών  ανήκουν  στις  τελευταίες

πανελλαδικά θέσεις ως προς την ανάπτυξη, η ανεργία βρίσκεται σε έξαρση, καµία νέα

επένδυση  δεν  δροµολογείται  και  όλο  αυτό  το  ασφυκτικό  οικονοµικό  περιβάλλον

αναγκάζει τους νέους µας να ξενιτεύονται.

Θα περιµέναµε ότι  η κυβέρνηση της χώρας που εκλέχθηκε µε την διακήρυξη της

προώθησης αναπτυξιακών πολιτικών θα ενέσκηπτε στα προβλήµατα του τόπου µας ,

δίνοντας µία αναπτυξιακή προοπτική για τους δηµότες µας. Αντί τούτου φροντίζουν

να  επιβαρύνουν  τον  ∆ήµο  µας  µε  την  έλευση  διαρκώς  και  περισσότερων  νέων

“επενδυτών”. 

Ζούµε σε µία παραµεθόρια περιοχή αντιµέτωπη µε σοβαρές εθνικές προκλήσεις και

πληγωµένη  βαθιά  από  την  εξέλιξη  του  θέµατος  της  Μακεδονίας  µας.  Η διαρκώς

αυξανόµενη  ροή  των  προσφύγων  και  παράνοµων  µεταναστών  που  εγκαθίστανται

στον τόπο µας, αποτελεί απόπειρα δηµογραφικής αλλοίωσης που δεν είναι δυνατόν

να επιτραπεί.

Οι Σερραίοι είναι εξοργισµένοι και αγανακτισµένοι για την κατάφορα µεροληπτική

και  άδικη  αντιµετώπισή τους  από  την  κυβέρνηση.  ∆εν  µπορεί  να  γίνει  αποδεκτή

οποιαδήποτε νέα εγκατάσταση προσφύγων και παράνοµων µεταναστών την στιγµή

που δεν υπάρχει ισόρροπη κατανοµή στο σύνολο της επικράτειας.

Ας αναλογιστούν λοιπόν οι αρµόδιοι τις ευθύνες τους και να εγκαταλείψουν ΤΩΡΑ

την  εγκληµατική  τακτική  της  ως  προς  την  εγκατάσταση  νέων  προσφύγων  στις

Σέρρες, διότι διαφορετικά θα εξαναγκάσουν την τοπική κοινωνία µας να πολεµήσει

µε κάθε τρόπο ενάντια στις επιλογές αυτές που καθιστούν τους δηµότες µας πολίτες

δεύτερης κατηγορίας.      

Καλούµε τέλος, θέτοντας προ των ευθυνών τους, ενώπιον των δηµοτών µας και της

ιστορίας, όλους τους φορείς και τα πρόσωπα της τοπικής πολιτικής ηγεσίας όλων των

βαθµίδων, να συστρατεφθούν στον αγώνα για την ακύρωση των τετελεσµένων που

αποφασίζουν κάποιοι για ‘µας χωρίς εµάς >>.
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Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  ο  επικεφαλής  της  µείζονος  αντιπολίτευσης  κ

Φωτιάδης Στέφανος, ο οποίος αφού επεσήµανε αρχικά ότι αιφνιδιάστηκαν, τόνισε ότι

το θέµα είναι της επικαιρότητας και ότι  µε το τεκµήριο της εγγύτητας  θα πρέπει να

δοθεί ρόλος ουσιαστικός στην Τ.Α και ζήτησε στο κείµενο να προστεθεί ότι πρέπει να

νοµοθετήσει  η  κεντρική  εξουσία.  Ακολούθως  τόνισε  τον  συντονιστικό  ρόλο  που

πρέπει να κατέχει  η Αυτοδιοίκηση και όχι να είναι υποδοχέας επαίτης,  να µετέχει

όπου χρειαστεί  µε επιχειρήµατα για δίκαιη ισοκατανοµή αποτελώντας έτσι µε τον

καθοριστικό της ρόλο ουσιαστικό πυλώνα.

Αµέσως  µετά  ο  κ.  Γκότσης  Ηλίας,  εκπροσωπώντας  την  παράταξη  του  κ

Αραµπατζή,  αφού  επεσήµανε  ότι  θα  πρέπει  να  υπάρξει  αρχικά  συµφωνία  στην

παράταξη της δηµοτικής αρχής επί του θέµατος, υπενθύµισε στο σώµα ότι µετά από

προσωπική  παρέµβαση  του  πρώην  δηµάρχου  κ.  Πέτρου  Αγγελίδη,  σταµάτησε  η

έλευση µεταναστών µε σκοπό την εγκατάστασή τους σε ξενοδοχείο του κέντρου της

πόλης,  και  δήλωσε  ότι  θα  είναι  αρωγοί  της  δηµοτικής  αρχής  ώστε  να δράσουµε

δυναµικά χωρίς ακρότητες.

Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  η  κα  Παπαφωτίου  Αριάδνη,  η  οποία

επισηµαίνοντας ότι το να καλλιεργούµε ξενοφοβικά αισθήµατα στην τοπική κοινωνία

απευθυνόµενοι στο θυµικό των ανθρώπων, µόνο επιζήµιο µπορεί να είναι για την ίδια

την κοινωνία,  τόνισε ότι  ως  Σερραίοι  συµµετέχοντας στο βάρος του προσφυγικού

κύµατος  που  σηκώνει   η  χώρα  µας  φιλοξενούµε  στη  δοµή  πρόσφυγες   και  όχι

παράνοµους µετανάστες, µε χαρτιά και πιστοποιήσεις. Συµφώνησε ότι ο ∆ήµος µας

επιβάλλεται  να  µοιραστεί  δίκαια  το  βάρος  που  ανέλαβε  η  χώρα  µας  από  τις

ευρωπαϊκές και διεθνείς της υποχρεώσεις, όχι όµως βάρος µεγαλύτερο από αυτό που

του αναλογεί κι από αυτό που µπορεί  να ανταπεξέλθει.

Πρότεινε  ως  δηµοτικό  συµβούλιο  να  θέσουµε  προτεραιότητες  ώστε  να

διασφαλιστούν η κοινωνική ειρήνη, η υγεία και η ασφάλεια των δηµοτών, καθώς και

η  παροχή  σωστών  και  ανταποδοτικών  δηµοτικών  υπηρεσιών  προς  τους

φιλοξενούµενους  και  τις  δοµές.  Τέλος  κατακρίνοντας τις  πρακτικές  αγνόησης των

θεσµικών  οργάνων της  τοπικής  διακυβέρνησης ενίσχυσε  την  άποψή της  για  την

ανάγκη συναπόφασης µε τους φορείς ώστε να δυναµώσει η τοπική φωνή και άποψη

επί των θεµάτων αυτών.

Τέλος,  τόνισε  την  ανάγκη για  λήψη πρωτοβουλιών για  ένταξη αυτών των

ανθρώπων ,για να τους κάνουµε χρήσιµους στην κοινωνία καθώς και την επιτακτική

ανάγκη  τοποθέτησης  από  το  αρµόδιο  υπουργείο  ∆ιοικητή  που  θα  αποτελεί

συνοµιλητή και συνεργάτη µας στη δοµή.
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Ο  κ.  Γεωργούλας  Αντώνιος,  εγκρίνοντας  και  επαυξάνοντας  αυτά  που

υποστήριξε η προλαλήσασα τόνισε ότι, µιλώντας πάντα τη γλώσσα της αλήθειας και

στηριζόµενοι  στα στοιχεία,  πρέπει  να  είµαστε  ρεαλιστές  υπεύθυνοι  και  κατά των

πολέµων που οδήγησαν τους πρόσφυγες εδώ, οι οποίοι προφανώς  δε φταίνε για την

έλλειψη  ανάπτυξης  στο  νοµό.  Συµφώνησε  ότι  δε  µπορεί  ένας  υπουργός  να

αποφασίζει χωρίς την τοπική  Αυτοδιοίκηση ενώ ζήτησε να δείξουµε ανθρωπιά και να

προστατέψουµε τους πρόσφυγες. 

Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο κ. Φαρµάκης Παύλος, ο οποίος αφού επεσήµανε

ότι το µεταναστευτικό είναι ένα µεγάλο πρόβληµα, τόνισε ότι τα νησιά πνίγονται και

πρέπει να αποσυµφορηθούν.Ενώ ζήτησε το όλο ζήτηµα να έχει προοπτικές λύσης µε

ανθρώπινο πρόσωπο και όχι ρατσιστική νοοτροπία.

Μετά  από  αυτά  ο  κ.  Πρόεδρος,  πήρε  το  λόγο,  λέγοντας  ότι  θα  τεθεί  σε
ψηφοφορία ποιες παρατάξεις συµφωνούν στην έκδοση του ψηφίσµατος, στη βασική
δοµή όπως διατυπώθηκε από τον κ. ∆ήµαρχο, µε προσθήκη ή τυχόν βελτιώσεις που
θα γίνουν αύριο (µπορούµε να δώσουµε ένα σηµείο συνάντησης), αλλά το ψήφισµα
θα έχει δοµή την συγκεκριµένη και δεύτερον αν συναινεί το Σώµα, να εξουσιοδοτηθεί
ο κ. ∆ήµαρχος για τις περαιτέρω ενέργειες για τη σύγκλιση µείζονος σκέψεως µε τους
υπόλοιπους  πολιτικούς  φορείς  του  τόπου  Βουλευτές,  Υπουργούς,  Αντιπεριφέρεια
κλπ.

Κατά την ψηφοφορία που ακολούθησε:  

- ο κ. Φαρµάκης Παύλος, µειοψήφισε, επισηµαίνοντας ότι διαφωνεί µε το ύφος της
ανακοίνωσης,  αν  και  συναινεί  στους  βασικούς  άξονες,  για  ισοκατανοµή  και
γενικότερη αντιµετώπιση του προβλήµατος.

-  ο  κ.  Γεωργούλας  Αντώνιος,  ψήφισε  ΝΑΙ,  µόνο  όσο  αναφορά  την  δίκαιο
ισοκατανοµή των ροών  και για την ενηµέρωση που πρέπει να γίνει επί του θέµατος.

-  η  κα  Παπαφωτίου  Αράδνη,  ψήφισε  ΝΑΙ  µε  επιφύλαξη, στην  έκδοση  του
ψηφίσµατος,  δήλωσε ότι  θα  συµµετέχει  στην  διαπαραταξιακή   επιτροπή  που θα
οριστεί για την συνδιαµόρφωση αυτού. 

 
-  η  παράταξη  του  κ.  Στέφανου  Φωτιάδη,  “ΣΕΡΡΑΪΚΗ  ΑΥΤΟ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΗ
ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ (ΣΕΡΡ.Α.Σ.)”,  ψήφισε ΝΑΙ στην διαδικασία διαµόρφωσης κειµένου,
µιας  κοινής  θέσης  για  εσωτερική  χρήση  ως  εργαλείο,  στη  συνάντηση  που  θα
προκύψει µε τους τοπικούς φορείς και όλο το πολιτικό δυναµικό.

-  η  παράταξη  του  κ.  Αραµπατζή  Θεόδωρου,  “∆ΗΜΟΤΙΚΗ  ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ
ΣΕΡΡΑΙΩΝ”, αφού τόνισε ότι το συγκεκριµένο ψήφισα θα είναι ο προθάλαµος των
ενεργειών, ψήφισε ΝΑΙ στην έκδοση του ψηφίσµατος µε συνδιαµόρφωση.
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-  η  παράταξη  της  συµπολίτευσης  “ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΣΕΡΡΑΙΩΝ  –  ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ
ΧΡΥΣΑΦΗΣ”,  ψήφισε ΝΑΙ στην έκδοση του ψηφίσµατος και στην εξουσιοδότηση
του ∆ηµάρχου για πραγµατοποίηση ευρείας  σύσκεψης µε όλους  τους   πολιτικούς
παράγοντες. 
 

Για  τη  βελτίωση του υπάρχοντος  κειµένου,  ο  κ.  Πρόεδρος  δήλωσε ότι  θα
προκύψει  συνάντηση  εκπροσώπων  των  παρατάξεων  την  εποµένη  24  Οκτωβρίου

2019 και ώρα 12.30 µ.µ. στο γραφείο του κ. Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου,
συναντήθηκαν εκπρόσωποι των παρατάξεων και συγκριµένα:

-     Κατιρτζόγλου  Βασίλειος, εκπρόσωπος της  “ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΣΕΡΡΑΙΩΝ” 

-  Μητλιάγκα  Βαρβάρα,  εκπρόσωπος  της  “ΣΕΡΡΑΪΚΗ  ΑΥΤΟ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΗ
ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ (ΣΕΡΡ.Α.Σ.)”,

-    Γκότσης Ηλίας, εκπρόσωπος της “∆ΗΜΟΤΙΚΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΣΕΡΡΑΙΩΝ”,

-    Παπαφωτίου Αριάδνη, επικεφαλής της “∆ΥΝΑΜΗ ΣΕΡΡΑΙΩΝ”.  

Ενώ οι κ.κ. Γεωγούλας Αντώνιος και Φαρµάκης Παύλος, ήταν ΑΠΟΝΤΕΣ. 

Μετά  από  διαλογική  συζήτηση  οι  ως  άνω  εκπρόσωποι  –  επικεφαλής  των
παρατάξεων, εξέδωσαν κατά ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ το ακόλουθο ψήφισµα: 

ΨΗΦΙΣΜΑ

<<  Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο  Σερρών  εκφράζει  την  ρητή,  απόλυτα

κατηγορηµατική  και  αδιαπραγµάτευτα  κάθετη  ατνίρρησή  του  σε  κάθε  απόφαση

εγκατάστασης επιπλέον προσφύγων και µεταναστών στον ∆ήµο Σερρών.

Ο  ∆ήµος  µας  και  η  Περιφερειακή  ενότητα  Σερρών  ανήκουν  στις  τελευταίες

πανελλαδικά θέσεις ως προς την ανάπτυξη, η ανεργία βρίσκεται σε έξαρση, καµία νέα

επένδυση  δεν  δροµολογείται  και  όλο  αυτό  το  ασφυκτικό  οικονοµικό  περιβάλλον

αναγκάζει τους νέους µας να ξενιτεύονται.

Θα περιµέναµε ότι  η κυβέρνηση της χώρας που εκλέχθηκε µε την διακήρυξη της

προώθησης αναπτυξιακών πολιτικών θα ενέσκηπτε στα προβλήµατα του τόπου µας ,

δίνοντας µία αναπτυξιακή προοπτική για τους δηµότες µας. Αντί τούτου φροντίζουν

να  επιβαρύνουν  τον  ∆ήµο  µας  µε  την  έλευση  διαρκώς  και  περισσότερων  νέων

“επενδυτών”. 
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Ζούµε σε µία παραµεθόρια περιοχή αντιµέτωπη µε σοβαρές εθνικές προκλήσεις και

πληγωµένη  βαθιά  από  την  εξέλιξη  του  θέµατος  της  Μακεδονίας  µας.  Η διαρκώς

αυξανόµενη ροή των προσφύγων και µεταναστών που εγκαθίστανται στον τόπο µας,

συνιστά  σοβαρό  κίνδυνο  δηµογραφικής  αλλοίωσης  που  δεν  είναι  δυνατόν  να

επιτραπεί και µε τον οποίο είµαστε κατηγορηµατικά αντίθετοι.

Οι Σερραίοι είναι εξοργισµένοι και αγανακτισµένοι για την κατάφορα µεροληπτική

και  άδικη  αντιµετώπισή τους  από  την  κυβέρνηση.  ∆εν  µπορεί  να  γίνει  αποδεκτή

οποιαδήποτε  νέα  εγκατάσταση  προσφύγων  και  µεταναστών  την  στιγµή  που  δεν

υπάρχει ισόρροπη κατανοµή στο σύνολο της επικράτειας.

Ας αναλογιστούν λοιπόν οι αρµόδιοι τις ευθύνες τους και να εγκαταλείψουν ΤΩΡΑ

την  εγκληµατική  τακτική  της  ως  προς  την  εγκατάσταση  νέων  προσφύγων  στις

Σέρρες, διότι διαφορετικά θα εξαναγκάσουν την τοπική κοινωνία µας να πολεµήσει

µε κάθε τρόπο ενάντια στις επιλογές αυτές που καθιστούν τους δηµότες µας πολίτες

δεύτερης κατηγορίας.      

Θεωρούµε επιβεβληµένο να συµµετέχουµε, ως ∆ηµοτική Αρχή στη λήψη αποφάσεων

που αφορούν την καθηµερινότητα των συµπολιτών µας, καθώς εµείς ως δηµότες θα

κληθούµε να συµβιώσουµε µε τους ανθρώπους που εγκαθίστανται στον ∆ήµο µας. 

Καλούµε τέλος, θέτοντας προ των ευθυνών τους, ενώπιον των δηµοτών µας και της

ιστορίας, όλους τους φορείς και τα πρόσωπα της τοπικής πολιτικής ηγεσίας όλων των

βαθµίδων, να συστρατεφθούν στον αγώνα για την ακύρωση των τετελεσµένων που

αποφασίζουν κάποιοι για ‘µας χωρίς εµάς >>. 

Στο  ως  άνω  ψήφισµα  µειοψήφισε  η  κα  Παπαφωτίου  Αριάδνη,  η  οποία
επεσήµανε  ότι  ως  Παράταξη,  ∆ΕΝ  υπογράφουµε  το  ΚΕΙΜΕΝΟ που  ήρθε  προς
ψήφιση µε αιφνιδιαστική και πρόχειρη πρωτοβουλία της δηµοτικής Αρχής, επειδή:
-∆ΕΝ το θεωρούµε προϊόν συζήτησης και προβληµατισµού του συνόλου των µελών
του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Σερρών

-αλλά αποτέλεσµα ΚΑΠΕΛΩΤΙΚΗΣ κίνησης του ∆ηµάρχου, που φέρνοντάς το µόλις
τρείς ώρες πριν την Συνεδρίαση ως ΠΡΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ιάταξης θέµα χωρίς καµία
αναφορά σε  έκδοση Ψηφίσµατος,  εξασφάλισε  επιφανειακή υπό  πίεση προσέγγιση
από  την  πλειοψηφία  των  επικεφαλής  των  παρατάξεων,  στους  οποίους  και  µόνο
δόθηκε ο λόγος.

Την  θέση  µας  την  διατυπώσαµε  στην  τεκµηριωµένη  µε  στοιχεία  και  προτάσεις
τοποθέτησή µας:
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-ΝΑ  ΕΚ∆ΟΘΕΙ  ΨΗΦΙΣΜΑ  µετά  από  διαβούλευση  και  συζήτηση  σε  τακτική
συνεδρίαση του ∆Σ µε το συγκεκριµένο θέµα.

Η εγκατάσταση προσφύγων και µεταναστών στον ∆ήµο Σερρών, είναι πολύ σοβαρό
και  πολυδιάστατο  ζήτηµα  για  να  αντιµετωπίζεται  µε  κινήσεις  στο  γόνατο  και
ανελαστικά σε συνδιαµόρφωση κείµενα.

Απαιτεί συναινέσεις.

Κλείνοντας,  ο  Πρόεδρος  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  κ.  Κατιρτζόγλου
Βασίλειος,  επεσήµανε στην κα Παπαφωτίου Αριάδνη, ότι θεωρεί  άνευ ερείσµατος
την άρνησή της να αποδεχθεί το ως άνω ψήφισµα, το οποίο είχε εγκρίνει  επί της
αρχής, κατά την συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, όπου είχε την ευκαιρία να
εκθέσει εκτενέστατα τις απόψεις της. 

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

           Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ.

      ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                   ΜΕΡΕΤΟΥ∆ΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ   

  

                                                                                                 ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

          Σέρρες  6-11-2019

          Πιστό Αντίγραφο

   Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ ΧΡΥΣΑΦΗΣ  

     Μ. Ε. ∆.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.           
                

ΓΑΡΥΦΑΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ
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